
  

KHN en gemeente Roosendaal presenteren herstelplan horeca 
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KHN Roosendaal presenteert samen met gemeente 
Roosendaal herstelplan voor de lokale horeca 

Roosendaal, 22 juni 2021  
 
Afgelopen periode heeft het lokale bestuur van KHN Roosendaal regelmatig contact 
gehad met gemeente Roosendaal. Er is gesproken over een herstelplan met lokale 
steunmaatregelen die bijdragen aan herstel van de horeca na corona. Met trots 
presenteren we vandaag dit gezamenlijke plan aan de horecaondernemers in Roosendaal. 
 
Roosendaal staat bekend als een stad in beweging. De lokale horeca draagt bij aan die 
levendigheid. Na ruim zeven maanden sluiting door de coronacrisis mag sinds begin juni de 
horeca ook binnen weer gedeeltelijk open. Een maand eerder mochten de terrassen al open.  
 
Lokale maatregelen noodzakelijk voor herstel sector  
De coronacrisis heeft de horecasector hard geraakt. Veel ondernemers zijn door hun reserves 
heen en hebben ruimte nodig om aan hun liquiditeit te bouwen. KHN Roosendaal en gemeente 
hebben de handen ineen geslagen en zijn gezamenlijk gekomen tot een uitgebreid herstelplan 
die de sector hierbij ondersteunt. Het herstelplan bevat diverse maatregelen waarmee 
ondernemers de komende periode kunnen bouwen aan herstel.  
 
"Wij zijn trots op dit mooie resultaat", zegt Koen Bakker, voorzitter van de afdeling Roosendaal 
van Koninklijke Horeca Nederland. "Wij kunnen wel wat ademruimte gebruiken om weer op 
krachten te komen.” De meedenkendheid van de gemeente Roosendaal was afgelopen periode 
groot. “Met dit herstelplan voelen we ons gesteund” vervolgt Koen.  
 
Wethouder Cees Lok: ”Horecaondernemers zijn hard getroffen door de coronacrisis. Daarom is 
het juist nu van belang om te investeren en te ondersteunen. Door gezamenlijk dit herstelplan op 
te stellen focussen we op een hopelijk snel, efficiënt en effectief herstel van de horecasector.  
In economisch opzicht is de crisis nog niet voorbij, ondersteunende en nieuwe acties zijn dan 
ook nodig om de horecasector hierdoor heen te helpen en gezamenlijk maken we ons daar hard 
voor”. 
 
Herstelplan Horeca Roosendaal 

Het herstelplan bevat een aantal maatregelen, zoals bijvoorbeeld verruiming van terras en het 

kwijtschelden van precario voor de terassen in 2021, maar ook krijgen horecaondernemers in 

Roosendaal in 2021 een ruimere periode voor het wijzigen van de leidinggevende op de 

vergunning en daarnaast hoeven ze in 2021 geen legeskosten voor wijziging van leidinggevende 

op hun vergunning te betalen. 

 
Noot voor de redactie – niet voor plaatsing 
 
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met de voorzitter van Koninklijke Horeca Nederland afdeling 
Roosendaal: Koen Bakker, 06-24901203 

 

http://www.khn.nl/
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steuning van specifieke activiteiten van de bedrijven die 

overnachtingsmogelijkheden bieden.

De voorlopige aanslag toeristenbelasting 2021 wordt 

verlaat in juli opgelegd en gebaseerd op de aangifte 

2020. Om de lastendruk te beperken zal deze voorlo-

pige aanslag 2021 worden vastgesteld op 50% van de 

feitelijk over 2020 verschuldigde toeristenbelasting.

De Belastingsamenwerking West-Brabant heeft er 

reeds voor gekozen om de aanslag Onroerende Zaak 

Belasting later naar de ondernemers te sturen. 

De BWB beziet eerst de gevolgen van de coronacrisis 

voor de waarde van de (horeca)panden.

(Horeca)ondernemers in de binnenstad blijven de 

afgesproken reclamebelasting betalen. De gemeente 

“verdubbelt” deze ondernemersbijdrage op de 

gebruikelijke manier in een bijdrage aan het binnen- 

stadsfonds. Daarnaast biedt de gemeente via de 

binnenstadsorganisatie aanvullende ondersteuning 

aan ondernemers voor het nemen en handhaven van 

coronamaatregelen. Dit betreft o.a. voorlichtings-

materiaal (o.a. bierviltjes), toolkits, desinfectiezuilen, 

etc. Dit kan in overleg ook gaan om (vanuit handhaving 

van 1,5m economie) noodzakelijkerwijs door horeca-

ondernemers in te huren extra beveiliging.

Personeel

De coronacrisis heeft ook met zich meegebracht dat 

een deel van het horecapersoneel het horecabedrijf en 

de horecasector heeft verlaten. Juist tijdens het herstel 

kampt de horecasector met een personeelstekort. 

Horeca en gemeente willen daarom inzetten op een 

doelgerichte aanpak samen met het Werkgeversservice- 

punt om het werken in de horecasector te promoten 

en in het bijzonder jongeren te stimuleren voor een 

beroep in de horeca. Het Werkgeversservicepunt heeft 

voor het hele werkgebied van het Werkplein Hart van 

West-Brabant een specifiek contact(persoon) voor de 

banen in de horeca ingesteld.

  

Het grote verloop betreft ook leidinggevenden. Horeca- 

bedrijven moeten hierdoor vaker de leidinggevende op 

de vergunning wijzigen. Om de horeca tegemoet te 

komen biedt de gemeente horecaondernemers dit jaar 

extra ruimte voor het doorgeven van hun wijzigingen 

leidinggevenden. Per gewijzigde leidinggevende heeft 

de ondernemer maximaal 3 maanden de gelegenheid 

voor de registratie (ten behoeve van de hiervoor  

benodigde wijziging van de vergunning) en het hier-

mee op orde brengen van de bedrijfsvoering. Voor 

deze wijziging leidinggevende hoeven in 2021 geen 

leges betaald te worden. Eind 2021 zal deze actie 

worden geëvalueerd en de situatie voor 2022 opnieuw 

worden beoordeeld.

Terrassen

De gemeente heeft in samenspraak met KHN inmid-

dels een gedoogbesluit genomen om net als in 2020 

waar mogelijk extra terrasruimte te bieden aan de 

horeca. Dit besluit biedt ondernemers met een horeca- 

en/of horecaexploitatie vergunning ruimte om het terras 

binnen een aantal gestelde randvoorwaarden uit te 

breiden of toe te voegen. Tegelijkertijd wordt hiermee 

op een verantwoorde en gastvrije manier ruimte geboden 

aan de toenemende behoefte vanuit de samenleving 

om weer uit te kunnen gaan en te recreëren.

Het besluit geldt ongeacht de versoepelingen sowieso 

voor het hele jaar 2021. Eind 2021 zullen gemeente 

en KHN deze maatregel evalueren en de situatie voor 

2022 opnieuw beoordelen. Daarbij staat ook de optie 

open om sommige terrasuitbreidingen te bestendigen; 

gemeente en horeca ontvangen immers signalen dat 

terrasbezoekers de ruimere opstelling ook waarderen.

Normaliter moeten terrassen op evenementenpleinen 

wijken voor evenementen. Het belang van terrassen 

zal in de huidige situatie meer prioriteit krijgen ten 

opzichte van het evenementenprogramma. Om te 

voorkomen dat terrassen onnodig moeten worden 

opgebroken zal het evenementenprogramma voor 

dergelijke locaties worden afgestemd met de betref-

fende terrashouders en zullen evenementen indien 

nodig een andere locatie moeten zoeken. Uitgezon-

derd de gemeentelijke najaarskermis.

De terrasuitbreidingen worden in 2021 gedoogd, waar-

door deze niet vergund hoeven te worden en er dus 

ook geen leges in rekening gebracht worden. Voorts 

bedraagt het tarief voor de precario voor zowel de nor-

male terrassen als de tijdelijke terrasuitbreidingen €0,-. 

Belastingen en financiën

Voor de terrassen is dus ook in 2021 geen precario 

verschuldigd (zie hierboven).

De gemeente beziet hoe (een bedrag vergelijkbaar 

met) de opbrengst van de toeristenbelasting extra 

kan worden geïnvesteerd  in de toeristische sector 

en ook hoe dit verbonden kan worden aan de onder-

Marketing en activiteiten.

Onder regie van Roosendaal Citymarketing wordt 

gewerkt aan specifieke arrangementen, activiteiten, 

evenementen, promotiecampagnes en andere pro-

ducten die in het bijzonder ook gericht zijn op het 

genereren van extra bezoek aan de horeca en de 

promotie ervan. In de klankbordgroep van Roosendaal 

Citymarketing is de horeca vertegenwoordigd (met o.a. 

hotelier, caféhouder). Om horecaondernemers te  

ondersteunen, stelt de gemeente een fonds ter  

beschikking van maximaal € 25.000,-.

Horecaondernemers kunnen onder voorwaarden 

plannen indienen waarvoor zij een bijdrage kunnen 

krijgen uit dit fonds. 

 

De gemeente participeert in de actie van het Roosen-

daals Biercollectief om een nieuw Roosendaals bier 

te lanceren. Deze actie is mede gericht op de onder-

steuning van de Roosendaalse horeca. Het betreft het 

lokaal brouwen van een Roosendaals biertje dat eind 

augustus aan de horeca in de gemeente Roosendaal 

wordt aangeboden. Behalve de gemeente participeren 

ook Collectief Roosendaal, Roosendaal Citymarke-

ting en de VVV in de marketing van dit initiatief. Voor 

het eerste brouwproces zorgt de gemeente voor een 

startfinanciering van € 20.000,-. Het nieuwe bier zal de 

eerste tijd alleen bij de deelnemende horeca verkrijg-

baar zijn.

Lopende acties als “koop lokaal” worden gedurende 

heel 2021 voortgezet. Inmiddels is weer een nieuwe 

campagne ingezet. 

In algemene zin hecht de gemeente bij de prioritering 

van evenementen dit jaar extra belang 

aan evenementen met een 

meerwaarde voor het 

lokale bedrijfsleven.
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Vanuit het structurele overleg tussen 

Koninklijke Horeca Nederland, afd. Roosendaal 

en de gemeente Roosendaal is de afgelopen 

periode intensief samengewerkt in het waar 

mogelijk ondersteunen van de zwaar door de 

corona-crisis getroffen horecasector. 

Maar ook nu - op het moment dat geleidelijk 

de versoepelingen van de coronamaatregelen 

plaatsvinden - en het eind van de gezondheids-

crisis in zicht lijkt te komen, blijft het van groot 

belang om ondersteunende acties voort te 

zetten en zelfs nieuwe acties toe te voegen. 

In economisch opzicht is de crisis immers 

nog niet voorbij. 

Met dit herstelplan 
willen KHN Roosendaal 

en gemeente Roosendaal 
koers zetten op een 

hopelijk snel, efficiënt 
en effectief herstel van 

de horecasector



Handhaving

Na (volledige) heropening zullen we gedurende 3 

maanden doorlopend evalueren hoe het gaat. 

Gedurende deze inregelperiode geeft de gemeente 

de horecaondernemer ruimte om weer volledig op te 

starten. In het gesprek zullen beiden de actuele situatie 

met elkaar beoordelen en bezien waar ondernemers 

in de praktijk nog tegenaan lopen en hoe dit opgelost 

kan worden. De basis voor deze samenwerking is “high 

trust high penalty”. Stap 1 is daarbij een gesprek met 

een advies. Bij herhaling volgt een officiële waarschu-

wing (stap 2). Als die niet opgevolgd wordt stap 3 

gezet: de daarbij passende handhaving. De burge-

meester kan overigens altijd handhaven en overgaan 

tot sancties indien ondernemers bewust de regels 

negeren of als er excessen optreden.

Na deze periode van 3 maanden van volledige herope-

ning zal voor het uitgaansgebied gestart worden met 

een integraal overleg om te komen tot een convenant 

veilig uitgaan. Met het convenant willen gemeente en 

horeca komen tot een gezamenlijke aanpak rondom 

het uitgaan in de horeca in de binnenstad van Roosen-

daal die ervoor zorgt dat het uitgaansleven voor alle 

betrokkenen zo gezellig en veilig mogelijk verloopt. 

Roosendaal, 22 juni 2021

Namens het college van B&W van de Namens het bestuur van

Gemeente Roosendaal  Kon. Horeca Nederland, afd. Roosendaal,

Wethouder Economische zaken Voorzitter 

C. Lok  K. Bakker


